


 

 

GROENLINKS 
TYNAARLO 

 
 

De Groeve: 15 juli 2020 
 
Betreft: GAE 
 
Geacht college, 
 
Uit de media heeft de GroenLinks fractie vernomen dat de directie van GAE in een zienswijze naar 
de minister heeft aangegeven militaire vluchten van de luchtmacht basis Leeuwarden over te willen 
nemen. 
Naar aanleiding daarvan heeft onze fractie de volgende vragen: 
 
1) bent u door de directie van GAE betrokken bij het opstellen van de zienswijze? 
2) onderschrijft u de wens om militaire vluchten vanaf GAE mogelijk te maken en vluchten 

van’Leeuwarden’ over te nemen? 
3) waarom heeft u de raad niet geïnformeerd omtrent deze zienswijze? 
4) als bovenstaande vragen negatief door u worden beantwoord, bent u dan bereid stelling te 

nemen tegen deze passage uit de zienswijze? 
5) hoe kijkt uw college aan tegen de te verwachten geluidsoverlast voor met name de dorpen 

welke in de aanvliegroute liggen zoals Donderen, Ide en De Punt? 
 
Wij zien uw reactie graag op korte termijn tegemoet. 
 
 
 
namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Fractie voorzitter. 
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